
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR VIII/03

z obrad VIII sesji Rady Miasta Augustów, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Augustów, ul. 3 Maja 60

w dniu 3 lipca 2003 r.

W obradach sesji wzięło udział 16 radnych - lista obecności w załączeniu.

Ponadto w obradach udział wzięli:

pracownicy Urzędu Miasta;

goście;

dziennikarze;

mieszkańcy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 8.39

i zakończono 14.30

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a/ wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów;

b/ zmian składu komisji Rady Miasta Augustów;

c/ ustalenia dodatku specjalnego burmistrzowi miasta Augustowa;

d/ ustalenia Regulaminu Organizacyjnego Centrum Sportu i Rekreacji;

e/ przyjęcia zmian w Statucie Związku Komunalnego „Biebrza”;

f/ nadania nazwy ulicy na terenie miasta Augustów;

g/ zamiany nieruchomości gruntowych;

h/ określenia zasad i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów

z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów

ustawy - Ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w spłacaniu

tych należności oraz wskazania organów do tego uprawnionych;

i/ ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej;

j/ ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej;

k/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

l/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

m/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

n/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;
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i ul. Rajgrodzką;

o/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

p/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

q/ rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

r/ rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

s/ rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką;

t/ rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów

obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami

nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III

i ul. Rajgrodzką.

6. Zmiana w składzie Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego”.

7. Opinia w sprawie określenia długofalowej polityki wobec rozwoju

i zmian struktury sieci handlowej miasta Augustowa.

8. Informacja o przebiegu Walnych Zgromadzeń Spółek Gminnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje.

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

11. Zapytania i wolne wnioski.

Uroczysta część VIII sesji Rady Miasta.

Porządek uroczystości:

Wręczenie medali „Za zasługi dla miasta Augustowa”:

Państwu Laurze i Januszowi Gąsiewskim;

Panu Eugeniuszowi Franciszkowi Simsonowi;

Panu Stanisławowi Ruskowi.

12. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady VIII sesji Rady Miasta Augustów otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na
sali znajduje się 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

Powitał przedstawicieli społeczności augustowskiej, zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miasta oraz radnych.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż 2 lipca rozpoczęły się obchody Dni Augustowa, które zapoczątkowała
Wystawa Polskiego Towarzystwa Numizmatycznego Koło Augustów. Innym ważnym elementem wartym podkreślenia jest wyróżnienie jakie otrzymał
jeden z augustowskich przedsiębiorców. Pan Edward Szałwiński - właściciel firmy „Bigo” w Augustowie został odznaczony Zintegrowanym Certyfikatem
Jakości Zarządzania co oznacza, iż produkowane przez firmę wyroby papiernicze są na bardzo wysokim poziomie.

Pan Andrzej Cieślak - Dyrektor Centrum Promocji Polski Polskiej Akademii Jakości - zaprezentował osiągnięcia firmy „Bigo” na tle 1240 innych
firm, które przebadano. Firma „Bigo” została wyłoniona jako jedna z 50 firm i zaproszona do finału, a następnie jako jedna z dwóch odznaczona
Certyfikatem Jakości. Badania przeprowadzali studenci z ok. 40 uczelni z terenu Polski, zazwyczaj z Wydziałów Zarządzania i Marketingu. Symbol
Certyfikatu Jakości może być wykorzystywany w celach marketingowych i służy m.in. do oznakowania sprzedawanych towarów.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta, na prośbę Pana Andrzeja Cieślaka, wręczył Certyfikat Jakości na ręce przedstawicielki
załogi firmy „Bigo”.



Natomiast Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wręczył Statuetkę Mister Poland Quality Europartner - Firma Roku 2003, Panu Edwardowi
Szałwińskiemu - właścicielowi firmy „Bigo”.

Pan Edward Szałwiński - właściciel firmy „Bigo” podziękował za przyznane wyróżnienie.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta jeszcze raz złożył serdeczne gratulacje Panu Edwardowi Szałwińskiemu - właścicielowi
firmy „Bigo” oraz całej załodze.

Pan Roman Krzyżopolski - Przewodniczący Rady Powiatu, w imieniu Starostwa Powiatowego i samorządu Powiatowego, wręczył Panu Edwardowi
Szałwińskiemu - właścicielowi firmy „Bigo”, list gratulacyjny.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi bądź propozycje do
przedstawionego porządku obrad.

Pani Radna Anna Urban stwierdziła, iż ma wątpliwości co do poprawności językowej nazwy „Orla” w pkt. 5f porządku obrad, który dotyczy nadania
nazwy ulicy. Zaproponowała, aby podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Augustów odłożyć do najbliższej sesji, a do tego
czasu należy zasięgnąć w tej sprawie opinii językoznawców.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta poinformował, iż sprawa nadania nazwy ulicy była tematem spotkania Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony
Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM. Stwierdził, iż jego zdaniem nazwa „Orla” jest poprawna językowo i takiej nazwy życzą sobie
mieszkańcy tej ulicy. Nadmienił, iż zasięganie opinii językoznawcy jest kosztowne. Wyjaśnił, iż sprawa dotyczy kilku domów, obecnie
przyporządkowanych ulicy Żurawiej i celem uporządkowania ich numeracji zasadnym byłoby nadanie drodze, przy której się znajdują, odrębnej nazwy.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Pani Radnej Anny Urban w sprawie wykreślenia z
porządku obrad sesji pkt. 5f. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za wykreśleniem z porządku obrad pkt. 5f opowiedziało się 2 radnych,
przy 14 głosach przeciw, i przy braku głosów wstrzymujących się.

Następnie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad, który w wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miasta.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Pan Radny Kazimierz Kożuchowski zgłosił interpelację dotyczącą wyrzucania nieczystości stałych przez właścicieli posesji prywatnych oraz przez
wczasowiczów, do kontenerów dzierżawionych przez Spółdzielnię Mieszkaniową. Stwierdził, iż należy kontrolować, czy wszyscy właściciele posesji
prywatnych mają zawarte umowy na wywóz nieczystości stałych.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a, tj. do podjęcia
uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów. Poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko wiceprzewodniczącego
Rady Miasta Augustów.

Pan Radny Dariusz Górny zgłosił kandydaturę Pani Radnej Joanny Lisek, która wyraziła zgodę na kandydowanie, na stanowisko
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów.

Pan Radny Robert Jagłowski zgłosił kandydaturę Pana Radnego Wiesława Jerucia, który wyraził zgodę na kandydowanie, na stanowisko
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów.

Więcej kandydatów na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady
Miasta poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej.

Pan Radny Kazimierz Kożuchowski zgłosił kandydaturę Pani Radnej Janiny Bulkowskiej, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Pan Radny Zbigniew Huszcza zgłosił kandydatury Pani Radnej Reginy Korniłowicz i Pana Radnego Dariusza Górnego, którzy wyrazili zgodę na
pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Więcej kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod
głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania skład Komisji Skrutacyjnej w osobach: Pani Radnej Janiny
Bulkowskiej, Pani Radnej Reginy Korniłowicz i Pana Radnego Dariusza Górnego, został przyjęty jednomyślnie 16 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Następnie Komisja Skrutacyjna, po ukonstytuowaniu się, rozdała karty do głosowania i poprosiła Państwa Radnych o przystąpienie do tajnego
głosowania. Państwo Radni, kolejno wyczytywani z listy obecności, podchodzili do urny i oddawali swój głos. Po przeprowadzonym tajnym głosowaniu
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów.

Pan Dariusz Górny - Przewodniczący Komisji Skrutacynej odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku tajnego głosowania zgłoszeni i
umieszczeni na liście kandydaci na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów otrzymali:

Pani Joanna Lisek - głosów 6

Pan Wiesław Jeruć - głosów 8

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że bezwzględną większością głosów, na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady Miasta
Augustów nie został wyłoniony żaden z kandydatów. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta podziękował Komisji Skrutacyjnej za pracę i stwierdził, iż wobec powyższego uchwała w
sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta Augustów nie może zostać podjęta na dzisiejszej sesji.

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b, tj. do podjęcia
uchwały w sprawie zmian składu komisji Rady Miasta Augustów. Wyjaśnił, iż zmiana wynika z tego, iż członkiem Komisji do spraw Rodziny, Edukacji,
Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta Augustów był Pan Leszek Czokajło, jednak w związku z tym, iż jego mandat radnego wygasł, należy
dokonać zmiany w składzie Komisji. Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta Augustów poprosił o zgłaszanie kandydatów na
członka Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta Augustów.

Pani Radna Ewa Perkowska zgłosiła kandydaturę Pani Radnej Anny Urban, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji do spraw Rodziny, Edukacji,
Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta Augustów.

Pan Radny Adam Leszczyński zgłosił kandydaturę Pana Radnego Zbigniewa Borkowskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji do spraw
Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta Augustów.

Więcej kandydatur nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie obie kandydatury. Za
kandydaturą Pana Radnego Zbigniewa Borkowskiego na członka Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta
Augustów, głosowało 8 radnych. Za kandydaturą Pani Radnej Anny Urban na członka Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw



Augustów, głosowało 8 radnych. Za kandydaturą Pani Radnej Anny Urban na członka Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw
Społecznych Rady Miasta Augustów, głosowało 2 radnych.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż w skład Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych
Rady Miasta Augustów, w drodze jawnego głosowania, został wybrany Pan Radny Zbigniew Borkowski. Następnie Pan Andrzej Kurczyński -
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu komisji Rady Miasta Augustów. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/62/03 została podjęta 8 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 6 głosach wstrzymujących
się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5c, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia dodatku specjalnego burmistrzowi miasta Augustów. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.

Pani Radna Anna Urban zaproponowała, aby dodatek specjalny burmistrzowi miasta przyznać do 31 grudnia 2003 r.

Pani Aldona Samel - Sekretarz Miasta wyjaśniła, iż z dniem 1 stycznia 2003 roku Rada Ministrów zmieniła rozporządzenie w sprawie zasad
wynagradzania i przyznawania dodatku specjalnego wójtom, burmistrzom i prezydentom miast i gmin. Do końca ubiegłego roku dodatek specjalny,
przysługujący m.in. burmistrzowi, Rada mogła przyznać na rok. W tej chwili rozporządzenie Rady Ministrów mówi, iż dodatek specjalny przysługuje
burmistrzowi miasta, a jego wysokość Rada Miasta ustala razem z jego wynagrodzeniem. Nie ma określenia, iż przyznawany jest na 1 rok. Dodatek
specjalny jest jednym ze składników wynagrodzenia.

Pani Radna Janina Bulkowska poprosiła o zacytowanie § 7. rozporządzenia Rady Ministrów.

Pani Aldona Samel - Sekretarz Miasta odczytała treść § 7. rozporządzenia Rady Ministrów.

Pan Radny Tadeusz Janusz Wierzbicki zapytał czy Rada Miasta ma prawo w każdej chwili zwiększyć bądź zmniejszyć wysokość dodatku
specjalnego burmistrzowi miasta ?

Pani Krystyna Wierzbińska - Radca Prawny Urzędu Miasta potwierdziła, iż Rada Miasta w każdej chwili może zwiększyć bądź też zmniejszyć
wysokość dodatku specjalnego burmistrzowi miasta.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
ustalenia dodatku specjalnego burmistrzowi miasta Augustowa w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/63/03 w sprawie ustalenia dodatku specjalnego burmistrzowi miasta Augustowa
została podjęta jednomyślnie 16 głosami, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5d, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia Regulaminu Organizacyjnego Centrum Sportu i Rekreacji. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą
o wprowadzenie do tematu.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pani Radna Janina Bulkowska zapytała czy dyrektora CSiR obejmuje konkurs, ponieważ byłoby to właściwe ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż nie ma wymogu prawnego, aby dyrektor jednostki wyłaniany był w drodze konkursu. Poinformował,
iż obecny dyrektor został jednak wyłoniony w drodze konkursu zaś powoływanie oraz odwoływanie dyrektora należy do kompetencji burmistrza a
wcześniej były to kompetencje Zarządu Miasta. Wyjaśnił, iż powyższe dotyczy wszystkich kierowników jednostek organizacyjnych podlegających
Miastu.

Pan Radny Tadeusz Janusz Wierzbicki zgłosił uwagę do § 13. pkt. 2, który dotyczy składania skarg na pracowników. Stwierdził, iż w/w Regulamin
powinien zawierać zapis, który określi osobę zajmującą się skargami na dyrektora CSiR.

Pani Aldona Samel - Sekretarz Miasta odpowiedziała, iż takiego zapisu Regulamin nie musi zawierać, ponieważ szczegółowo określają to przepisy
KPA. Osobą rozpatrującą skargę na dyrektora CSiR jest burmistrz.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał na jak długo powoływany jest dyrektor CSiR ? Zgłosił również uwagę do zapisu w pkt. 1 § 13.: „Interpelacje,
wnioski i skargi muszą być załatwione bez zbędnej zwłoki i nie później niż w ciągu miesiąca” - stwierdził, iż miesiąc na rozpatrzenie sprawy to zbyt
długo.

Pani Aldona Samel - Sekretarz Miasta odpowiedziała, iż dyrektor powoływany jest aż do odwołania, natomiast czas rozpatrzenia skargi określają
przepisy KPA.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poprosił o naniesienie następujących poprawek do w/w Regulaminu:

w pkt. 5 § 2. po słowach „sprawy kadr” należy postawić przecinek;

w załączniku Nr 1 do Regulaminu, na rozrysowanym schemacie struktury organizacyjnej CSiR, należy postawić kreskę pomiędzy dyrektorem
a pracownikiem zajmującym się kadrami;

w § 9. należy zapisać, iż do spraw kadrowych i socjalnych należy prowadzenie rejestru uchwał Rady i Zarządzeń Burmistrza w zakresie Centrum ... ;

Więcej uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia
Regulaminu Organizacyjnego Centrum Sportu i Rekreacji. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/64/03 została podjęta
jednomyślnie 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5e, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie zmian w Statucie Związku Komunalnego „Biebrza”. Wyjaśnił na czym polegają zmiany w Statucie. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby
zabrać głos w powyższej sprawie ?

Pytań nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie
Związku Komunalnego „Biebrza”. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/65/03 została podjęta jednomyślnie 16 głosami,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5f, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Augustów. Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w powyższej sprawie ?

Pan Ryszard Chełmiński - Przewodniczący Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM
poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2003 r., zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy
ul. Orla nowopowstałej ulicy położonej w Augustowie - dzielnica Glinki, stanowiącej nieruchomość gruntową oznaczoną numerami geodezyjnymi:
2100/7, 2101/1.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
nadania nazwy ulicy na terenie miasta Augustów. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/66/03 została podjęta 14 głosami,



przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5g

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5g, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie zamiany nieruchomości gruntowych. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą o wprowadzenie do tematu.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż zamiana wiąże się z realizacją inwestycji zagospodarowania strefy Kanału Augustowskiego.
Należy dokonać zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Augustów, położonej w Augustowie przy ul. 29 Listopada, oznaczonej
numerem geodezyjnym 585/6 o pow. 898 m2 na nieruchomość stanowiącą własność Skarbu Państwa, położoną w Augustowie przy ul. Młyńskiej,
oznaczoną numerem geodezyjnym 884/3 o pow. 244 m2.

Wątpliwości ani pytań nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta pddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiany
nieruchomości gruntowych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/67/03 została podjęta jednomyślnie 16 głosami, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5h

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt 5h, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się
przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności oraz wskazania organów do tego uprawnionych.

Udzielił głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały.

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pytań nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia
szczegółowych zasad i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy -
Ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności oraz wskazania organów do tego uprawnionych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/68/03 została podjęta jednomyślnie 16 głosami, przy braku głosów przeciwnych i przy braku
głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5i

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5i, tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie
projektu w/w uchwały.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pan Radny Zbigniew Huszcza zapytał na czyj koszt dokonywana jest wycena nieruchomości przed wybudowaniem urządzeń infrastruktury
technicznej, a wartością nieruchomości po ich wybudowaniu ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż wycena nieruchomości dokonywana jest na koszt miasta, a wyceny dokonują biegli z listy
Wojewody, którzy wyłonieni zostaną w drodze przetargu.

Pani Radna Ewa Perkowska zapytała, czy właściciele nieruchomości będą musieli partycypować w kosztach związanych z dokonaniem w/w wyceny ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż właściciele nieruchomości poniosą tylko jedną opłatę, a koszty wyceny nieruchomości
poniesie miasto.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, czy biegły z listy Wojewody, w swojej wycenie, uwzględni fakt, iż właściciel nieruchomości wykonał na własny
koszt instalację wodociągową i kanalizacyjną do budynku ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż nakłady na nieruchomości, poniesione przez właściciela nie wpłyną na podrożenie
nieruchomości. Przy wycenie będą brane pod uwagę tylko urządzenia infrastruktury technicznej wybudowane przez miasto.

Pan Radny Kazimierz Kożuchowski powiedział, iż zastanawia się nad sensem wprowadzenia opłaty adiacenckiej, skoro miasto poniesie koszty
związane z opłatą biegłych, a wpływy do budżetu mogą okazać się znikome.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż burmistrz może odstąpić od naliczania opłaty adiacenckiej na nieruchomościach, gdzie koszty
wyceny byłyby wyższe niż zysk z osiągniętej różnicy wartości nieruchomości.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał, czy opłata adiacencka jest opłatą wnoszoną jednorazowo ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, że tak.

Pani Radna Joanna Lisek stwierdziła, iż efektem wprowadzenia opłaty adiacenckiej będzie tylko to, że mieszkańcy uiszczą opłatę, a następnie miasto
zapłaci biegłemu rzeczoznawcy. Miasto nic na tym nie zyska a jedynie zyska rzeczoznawca.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż przed dokonaniem wyceny trudno przewidzieć jaki będzie jej efekt. Może mieć miejsce
sytuacja, iż miasto nie zyska na tym w ogóle.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał, czy przy wycenie będą brane pod uwagę inwestycje dokonane w latach ubiegłych, czy też inwestycje realizowane
od dnia wejścia w życie uchwały ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż będą brane pod uwagę inwestycje realizowane od 3 lat wstecz.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poprosił o naniesienie w projekcie uchwały poprawki w § 3. polegającej na wykreśleniu słów
„z dniem powzięcia” i wpisaniu „po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego”.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za podjęciem uchwały nie głosował nikt, 10
radnych głosowało przeciw a 6 wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została podjęta.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przypomniał, iż Rada Miasta musi podjąć uchwałę w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej.
Rada Miasta może jedynie określić wysokość procentową opłaty.

Ad. pkt 5j

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5j., tj. do podjęcia uchwały w
sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej. Powiedział, iż w tym projekcie uchwały również należy dokonać poprawki w §3. tak jak w
projekcie uchwały z pkt 5i. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu w/w uchwały ?

Pytań nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki
procentowej opłaty adiacenckiej. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za podjęciem uchwały nie głosował nikt, 10 radnych głosowało
przeciw a 6 wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została podjęta.

Ad. pkt 5k

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 5k tj., do podjęcia uchwały w
sprawie rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów
obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Udzielił głosu Pani



Annie Kowalczuk - Kierownikowi Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej, z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały oraz projektów
kolejnych uchwał dotyczących rozpatrzenia zarzutów i protestów wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Augustowa terenów obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III
i ul. Rajgrodzką..

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej omówiła zarzuty i protesty wniesione do w/w projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ?

Pan Ryszard Eugeniusz Chełmiński - Przewodniczący Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia
RM poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2003 r., zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekty uchwał w sprawach
rozpatrzenia zarzutów i protestów wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów
obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał, czy przy wyłożeniu planu do publicznego wglądu były jakieś zastrzeżenia mieszkańców ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż po pierwszym wyłożeniu projektu planu do publicznego wglądu uwzględniono większość
wniesionych zarzutów, a te które pozostały nie uwzględnione Burmistrz proponuje odrzucić, ponieważ rozwiązania zaproponowane w projekcie planu
są już i tak bardzo okrojoną wersją propozycji, którą przedłożono na początku. Wyjaśnił, iż droga publiczna musi mieć określone parametry, i nie ma
możliwości dowolnego określania, np. jej szerokości. Przypomniał, iż przystąpienie do zmiany w planie wynikło z wniosku mieszkańców. Konsekwencją
jego nie uchwalenia będzie ograniczona możliwość inwestowania na tym terenie, tak jak ma to miejsce w tej chwili, czyli będzie obowiązywał
dotychczasowy plan zagospodarowania przestrzennego. Przypomniał, iż dzięki staraniom i argumentacji, strefa ochronna od jeziora, uniemożliwiająca
zabudowę, została znacznie zmniejszona. W przypadku nie uchwalenia tego planu strefa dopuszczalnej zabudowy będzie możliwa w odległości 100 m
od jeziora. Przypomniał, iż plan zagospodarowania musi uwzględniać również cele publiczne i wszyscy mieszkańcy powinni mieć swobodny dostęp do
jeziora, a nie tylko właściciele posesji.

Pan Radny Zbigniew Huszcza zapytał na czym polega różnica pomiędzy drogą publiczną a drogą wewnętrzną ?

Pani Jolanta Niemiec - Górnik - wykonawca projektu planu wyjaśniła, iż drogi: publiczna i wewnętrzna różnią się przede wszystkim parametrami
określonymi przepisami o drogach publicznych. Poinformowała, iż zaprojektowana w projekcie planu droga może zostać uruchomiona dopiero w
przypadku, kiedy właściciel działki wyrazi chęć jej sprzedaży. Jeżeli właściciel stwierdzi, iż nie jest zainteresowany sprzedażą, wówczas nie będzie
potrzeby wydzielania tej drogi.

Pani Radna Anna Urban zapytała, jak często drogi publiczne powinny pojawiać się w planie do obsługi takich działek, których właścicielami są autorzy
przedstawionych zarzutów ?

Pani Jolanta Niemiec - Górnik - wykonawca projektu planu odpowiedziała, iż takie drogi mogą pojawiać się co 300 m.

Pani Radna Janina Bulkowska stwierdziła, iż zaprojektowana w projekcie planu droga bez dalszej koncepcji planu nie wnosi nic nowego i mogłaby
zostać oznakowana jako droga wewnętrzna. W przypadku kiedy będzie opracowywana dalsza część planu, wtedy należałoby dać jej status drogi
publicznej i rozwiązać wszystkie kwestie zgodnie z potrzebami planu.

Pani Jolanta Niemiec - Górnik - wykonawca projektu planu odpowiedziała, iż zaprojektowana droga powinna być drogą publiczną, ponieważ
obsługuje również działki sąsiednie i dlatego należy zachować odpowiednie jej parametry określone przepisami prawa.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta powiedział, iż należy mieć świadomość, iż większa grupa osób zamieszkujących obszar, o którym
mowa, oczekuje uchwalenia zaproponowanego planu. Powiedział, iż nie należy niweczyć pracy jaką włożono w wykonanie w/w planu, ponieważ wiele
innych terenów w mieście oczekuje na uchwalenie planów. Ponadto projekt planu uwzględnia wszystkie konkretne roszczenia mieszkańców.

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej jeszcze raz szczegółowo omówiła elementy planu,
na których znacząco zyskają mieszkańcy terenów obejmujących część dzielnicy Ślepsk.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta stwierdził, iż należy mieć świadomość tego, że jeżeli Rada Miasta przyjmie zgłoszone zarzuty, to
wówczas druga część mieszkańców zainteresowanych uchwaleniem planu może tę uchwałę zaskarżyć. Przypomniał, że inicjatorami uchwalenia planu
byli mieszkańcy, którzy zainteresowani są sprzedażą, bądź inwestowaniem na tych terenach.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał czy droga oznaczona symbolem 16 KW musi mieć szerokość 10 m ?

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej odpowiedziała, iż zaprojektowana droga powinna
mieć szerokość 10 m, ponieważ w jej obrębie muszą zmieścić się wszystkie elementy infrastruktury drogowej, które będą realizowane w przyszłości.

Pan Jan Klepacki - właściciel działek nr: 255/10, 255/6 i 255/5 poinformował, iż jego działki zostały już uzbrojone w infrastrukturę typu:
wodociąg, linię telefoniczną i linię energetyczną. Uzbrojenie było wykonane na własny koszt, pozostała jeszcze do wykonania kanalizacja. Ponadto na
własny koszt droga została utwardzona i wyłożona kostką brukową. Użytkownikami drogi, mimo, że jest to duży obszar, są tylko trzej właściciele.
Powiedział, iż zaproponowana szerokość drogi spowoduje następujące zmiany:

- pomiędzy dwoma domami, które znajdują się na działce w odległości

12 metrów od siebie, będzie przebiegała droga o szerokości 10 metrów;

- istniejący kort tenisowy zostanie zniszczony.

Poskarżył się, iż nie zorganizowano żadnego spotkania z mieszkańcami w celu wysłuchania ich argumentów odnośnie planu. Wnioskował, aby
zaprojektowana droga pozostała drogą wewnętrzną, ponieważ obsługuje tylko kilku właścicieli działek.

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej powiedziała, że jeśli plan pozostawiono by w takim
kształcie jak proponuje Pan Jan Klepacki, to część działek nie miałaby prawa do zabudowy. Poinformowała, iż w momencie projektowania planu nie
zorganizowano spotkania z mieszkańcami, ponieważ nie ma takiego obowiązku.

Pan Marek Klepacki - właściciel działki nr 255/16 poinformował Państwa Radnych o projekcie planu, który Pani Jolanta Niemiec - Górnik
zaproponowała w I wersji, i który o wiele bardziej godził w jego interesy oraz interesy rodziny: matki, brata oraz siostry. Również tak jak Pan Jan
Klepacki zgłosił zarzut dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej oraz przebiegu w jej pasie ciągu pieszo - rowerowego.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przypomniał, iż wszelkie zmiany w projekcie planu spowodują, iż cała procedura zmierzająca do jego
uchwalenia zacznie się od początku.

Pan Marek Klepacki - właściciel działki nr 255/16 powiedział, iż zarzuty właścicieli działek były już sprecyzowane 6 lutego 2003 r.

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej przypomniała, iż potrzeba uruchomienia
przedmiotowej drogi będzie wówczas, kiedy sami właściciele wyrażą taką wolę, tzn. zechcą dokonać podziału działek oraz inwestowania na nich lub
sprzedaży.

Radca Prawny - przedstawiciel Państwa Klepackich stwierdziła, iż nieprawdą jest, że zmiana w planie jakiej chce dokonać rodzina Państwa
Klepackich spowoduje rozpoczęcie procedury zmierzającej do uchwalenia planu od początku. Stwierdziła, iż mieszkańcy działek nie zgłaszają potrzeby
utworzenia drogi publicznej, i skoro oni jej nie zgłaszają, to dlaczego gmina taką potrzebę widzi ? Nie jest również prawdą, że droga publiczna powinna
być zaprojektowana co 300 m, może być zaprojektowana co taką odległość, ale nie musi. W oparciu o powyższe oświadczyła, iż na chwilę obecną nie
wynika potrzeba planowania drogi publicznej kosztem własności prywatnych.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta powiedział, iż wyłączenie z planu drogi, o której mowa spowoduje, iż procedura zmierzająca do jego
uchwalenia zacznie się od początku. Poprosił Radcę Prawnego o nie wprowadzanie w błąd osób uczestniczących w obradach sesji.

Pani Ewa Jacewicz - właścicielka działki nr 258/1 stwierdziła, iż nie widzi potrzeby, aby zaledwie 16 właścicieli miało do dyspozycji tak



Pani Ewa Jacewicz - właścicielka działki nr 258/1 stwierdziła, iż nie widzi potrzeby, aby zaledwie 16 właścicieli miało do dyspozycji tak
szeroką drogę. Zapytała Panią projektant czym kierowała się rysując linię zabudowy na jej działce.

Pani Jolanta Niemiec - Górnik - wykonawca projektu planu odpowiedziała, iż zaprojektowana linia zabudowy wynika z potrzeby zachowania
strefy ochronnej od jeziora, zgodnie z uzgodnieniami z Wojewodą.

Pan Radny Dariusz Górny zapytał, jaki wpływ na uchwalenie planu będzie miało poprowadzenie na pewnym odcinku w planie, drogi
częściowo publicznej, a następnie wewnętrznej tak, aby miasto i właściciele byli usatysfakcjonowani.

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej przypomniała, iż z drogi wewnętrznej również każdy
ma prawo korzystać.

Właścicielka jednej z działek również stwierdziła, iż nie wyraża zgody na budowę drogi publicznej. Skoro droga publiczna jest dla
mieszkańców tych działek to dlaczego nikt nie zapyta właśnie ich o zdanie.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta stwierdził, iż właściciele działek nie kwestionują ich projektowanego podziału, a przecież
zaprojektowana droga służy właśnie do ich obsłużenia.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż w świetle obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego
na w/w terenie utrudniona jest jakakolwiek zabudowa. Jeżeli właściciele działek nie wyrażą chęci ich sprzedaży wówczas nie ma potrzeby uruchamiania
przedmiotowej drogi. Wszystko zależy od właścicieli. Przy obecnie obowiązującym planie nikt nie będzie chciał kupić działki bez dojazdu. Stwierdził, iż
zapis w planie stwarza perspektywę rozwoju tego terenu.

Pan Ryszard Chełmiński - Przewodniczący Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM
zaproponował, aby część drogi do projektowanej, zgodnie z obecnie obowiązującym planem, drogi na zachód, pozostawić jako drogę publiczną,
natomiast pozostałą część przekwalifikować na drogę wewnętrzną.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta powiedział, iż na dzisiejszej sesji Rady Miasta powinno się przyjąć lub odrzucić zarzuty i protesty a nie
uchwalać plan. Stwierdził, iż skłonny jest nawet wnioskować o zdjęcie z porządku obrad puntów 5k - 5t, jednak należy trzymać się obowiązującej
procedury.

Pan Radny Tadeusz Janusz Wierzbicki zgłosił wniosek o ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach sesji.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Tadeusza Janusza Wierzbickiego.
Stwierdził, iż zgodnie z wolą Państwa Radnych ogłasza 10 minutową przerwę w obradach sesji.

Po 10 minutowej przerwie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi do głosowania nad
projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa
terenów obejmujących część dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt
uchwały w § 1. mówi, iż „Odrzuca się zarzut Jana Rółkowskiego zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej III/96, dotyczący nieprzekraczalnej
linii zabudowy ustalonej przez granicę wyznaczającą strefę ochronną jeziora Necko, ustanowioną na działce o numerze geodezyjnym 256, stanowiącej
własność zainteresowanego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/69/03 została podjęta 14 głosami za przy braku
głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5l

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Heleny i Mariana Klepackich zamieszkałych w Augustowie przy ul. Polnej 21, w sprawie planowanego zagospodarowania działek o
numerach geodezyjnych 255/8 i 255/3, stanowiących własność zainteresowanych, dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej, oznaczonej na
rysunku planu symbolem 2KD oraz przebiegu w jej pasie ciągu pieszo - rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała
Nr VIII/70/03 została podjęta 7 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 5m

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Marka Klepackiego zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej 98a, w sprawie planowanego zagospodarowania działki o
numerze geodezyjnym 255/16, stanowiącej własność zainteresowanego, dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej, oznaczonej na rysunku
planu symbolem 2KD oraz przebiegu w jej pasie ciągu pieszo - rowerowego”. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/71/03
została podjęta 7 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5n

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Barbary Doroszkiewicz zamieszkałej w Augustowie przy ul. Polnej 21, w sprawie planowanego zagospodarowania działki o
numerze geodezyjnym 255/7, stanowiącej własność zainteresowanej, dotyczy ustanowienia publicznej drogi dojazdowej, oznaczonej na rysunku planu
symbolem 2KD oraz przebiegu w jej pasie ciągu pieszo - rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/72/03 została
podjęta 7 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5o

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Jana Klepackiego zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej 98a, właściciela działek o numerach geodezyjnych 255/10,
255/6 i 255/5 dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej, oznaczonej na rysunku planu symbolem 2KD oraz przebiegu ciągu pieszo -
rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/73/03 została podjęta 7 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy
6 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5p

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Małgorzaty i Tomasza Daraszkiewicz zamieszkałych w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej 120, dotyczący nieprzekraczalnej linii
zabudowy ustalonej przez granicę wyznaczającą strefę ochronną jeziora Necko, ustanowioną na działce o numerze geodezyjnym 257, stanowiącej
własność zainteresowanych.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/74/03 została podjęta 14 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5q

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część



rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się zarzut Ewy Jacewicz zamieszkałej w Augustowie przy ul. Nadrzecznej 38, dotyczący szerokości pasa drogi wewnętrznej, oznaczonej na
rysunku planu symbolem 16 KW, ustanowionej na działce o numerze geodezyjnym 258/1, stanowiącej własność zainteresowanej.” W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/75/03 została podjęta 8 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy 5 głosach
wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5r

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się protest Grzegorza Klepackiego zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej 98, właściciela działki o numerze geodezyjnym 255/14,
sąsiadującej z terenem objętym projektem planu, w sprawie planowanego zagospodarowania działek sąsiednich, w szczególności o numerach
geodezyjnych 255/3, 255/6, 255/7, 255/8, 255/16, nie stanowiących własności zainteresowanego, dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej,
oznaczonej na rysunku planu symbolem 2KD oraz przebiegu ciągu pieszo - rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała
Nr VIII/76/03 została podjęta 7 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 5s

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się protest Edwarda Kalinowskiego zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej 98, właściciela działki o numerze geodezyjnym 254,
sąsiadującej z terenem objętym projektem planu, w sprawie planowanego zagospodarowania działek sąsiednich, w szczególności o numerach
geodezyjnych 255/3, 255/6, 255/7, 255/8, 255/16 nie stanowiących własności zainteresowanego, dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej,
oznaczonej na rysunku planu symbolem 2KD oraz przebiegu ciągu pieszo - rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała
Nr VIII/77/03 została podjęta 7 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 5t

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do podjęcia uchwały w sprawie
rozpatrzenia protestu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa terenów obejmujących część
dzielnicy Ślepsk ograniczonych: działkami nr 255/14 i 255/5, jeziorem Necko, dzielnicą Borki III i ul. Rajgrodzką. Projekt uchwały w § 1. mówi, iż
„Odrzuca się protest Tomasza Daraszkiewicza zamieszkałego w Augustowie przy ul. Rajgrodzkiej nr 120, właściciela działki o numerze geodezyjnym
257, w sprawie planowanego zagospodarowania działek sąsiednich, w szczególności o numerach geodezyjnych 255/3, 255/6, 255/7, 255/8, 255/16 nie
stanowiących własności zainteresowanego, dotyczący ustanowienia publicznej drogi dojazdowej, oznaczonej na rysunku planu symbolem 2KD oraz
przebiegu ciągu pieszo - rowerowego.” W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Uchwała Nr VIII/78/03 została podjęta 7 głosami za, przy
2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 6, w którym
przewidywane jest dokonanie zmiany w składzie Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego”. Przypomniał, iż przy wyborze członków Rady
Programowej kierowano się zasadą, iż powinni w niej pracować przedstawiciele Rady Miasta oraz przedstawiciel Burmistrza w osobie Pani Elizy Ramut.
W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Pana Leszka Czokajło, który jest członkiem Rady Programowej, należy zastanowić się, czy Państwo
Radni pozostaną przy wcześniej ustalonej zasadzie. Stwierdził, iż Rada Miasta może dokonać zmiany w składzie Rady Programowej, ale nie musi.

Następnie odczytał pismo Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej, które zwraca się z prośbą o oddanie do dyspozycji Towarzystwu
jednej strony „Przeglądu Augustowskiego”. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w powyższej kwestii ?

Pan Leszek Czokajło wyraził chęć pozostania w składzie Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego”. Poskarżył się, iż nie dostał
zaproszenia na ostatnie spotkanie składu Rady, co uzasadniono tym, iż nie jest już radnym.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przypomniał o niepisanej zasadzie, iż w skład Rady Programowej powinni wchodzić Radni Rady
Miasta - przedstawiciele poszczególnych opcji politycznych oraz przedstawiciel Burmistrza. Zaproponował, aby na miejsce Pana Leszka Czokajło, w
skład Rady Programowej, wszedł Pan Zbigniew Borkowski. Ponadto poinformował, iż Pan Leszek Czokajło jest współwłaścicielem tygodnika „Przegląd
Powiatowy” i dlatego powinien zrezygnować z funkcji członka Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego”.

W odpowiedzi na pismo Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej stwierdził, iż nie widzi potrzeby przydzielania strony w gazecie z uwagi
na to, iż TMZA jest jednym z wielu stowarzyszeń działających na terenie miasta. Namawiał jednak do pisania artykułów do gazety i powiedział, że jeżeli
TMZA napisze jakiś ciekawy tekst to na pewno zostanie on wydrukowany.

Pan Jerzy Buzon - Redaktor „Przeglądu Augustowskiego” zgodził się ze słowami Pana Burmistrza odnośnie pisma Towarzystwa
Miłośników Ziemi Augustowskiej, iż nie ma potrzeby przydzielania, do dyspozycji Towarzystwa, strony w gazecie, ponieważ artykuły, które będą chcieli
w niej zamieścić członkowie TMZA na pewno zostaną wydrukowane, oczywiście pod warunkiem, iż będą to teksty zgodne z prawdą.

Pan Leszek Czokajło stwierdził, iż nie widzi żadnego problemu, jeżeli chodzi o pracę w „Przeglądzie Augustowskim”, a bycie właścicielem
„Przeglądu Powiatowego”.

Pan Radny Tadeusz Janusz Wierzbicki zgłosił wniosek o utrzymanie członkostwa Pana Leszka Czokajło w Radzie Programowej oraz
utrzymanie jej dotychczasowego składu.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek, iż nie należy rozszerzać 6 - osobowego składu
Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego” oraz nie widzi potrzeby przydzielania strony do dyspozycji Towarzystwa Miłośników Ziemi
Augustowskiej, ponieważ jeżeli Towarzystwo będzie chciało wydrukować jakiś artykuł na łamach gazety, to na pewno nie będzie z tym problemu. W
wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty jednomyślnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących
się.

Pan Radny Zbigniew Borkowski powiedział, iż ma niewiele wspólnego z mediami i dlatego woli, aby członkiem Rady Programowej „Przeglądu
Augustowskiego” pozostał Pan Leszek Czokajło.

Pani Radna Anna Urban zgłosiła wniosek, aby powołać w skład Rady Programowej Panią Elżbietę Sturgulewską.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta odpowiedział, iż Pani Radna Elżbieta Sturgulewska jest nieobecna na sesji i dlatego
nie może wypowiedzieć się co do ewentualnego kandydowania do Rady Programowej.

Pani Radna Anna Urban wycofała swój wniosek.

Następnie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Tadeusza Janusza
Wierzbickiego o utrzymanie członkostwa Pana Leszka Czokajło w Radzie Programowej „Przeglądu Augustowskiego”. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania, za pozostawieniem w składzie Rady Programowej „Przeglądu Augustowskiego” Pana Leszka Czokajło i utrzymaniem
dotychczasowego składu Rady, głosowało 10 radnych, nikt nie głosował przeciw, a 5 radnych wstrzymało się od głosu.

Pan Leszek Czokajło podziękował Państwu radnym za zaufanie wyrażone poprzez głosowanie.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta podziękował Panu Leszkowi Czokajło, w związku z wygaśnięciem mandatu



Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta podziękował Panu Leszkowi Czokajło, w związku z wygaśnięciem mandatu
radnego, za dotychczasową współpracę w Radzie Miasta i życzył sukcesów w pracy i życiu osobistym.

Ad. pkt 7

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 7, w którym
przewidywane jest wyrażenie opinii w sprawie określenia długofalowej polityki wobec rozwoju i zmian struktury sieci handlowej miasta Augustowa.
Powitał przedstawicieli firm handlowych w Augustowie. Udzielił głosu Panu Ryszardowi Eugeniuszowi Chełmińskiemu - Przewodniczącemu Komisji
do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM.

Panu Ryszard Eugeniusz Chełmiński - Przewodniczący Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji
Mienia RM poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2003 r., po przeprowadzonej wnikliwej dyskusji oraz wysłuchaniu stanowiska
Pana Leszka Cieślika - Burmistrza Miasta i Pana Andrzeja Kurczyńskiego - Przewodniczącego Rady Miasta, wyraziła opinię, iż przy każdej zmianie bądź
uchwalaniu nowych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, Rada Miasta będzie rozpatrywała sprawę lokalizacji obiektów handlowych
o powierzchni sprzedażowej powyżej 400m2. Ponadto przy podejmowaniu decyzji w tej sprawie Komisja i Rada Miasta będą brały pod uwagę sugestie
stowarzyszenia przedsiębiorców.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta odczytał pismo Pana Kazimierza Sobczaka - Prezesa Rady Nadzorczej ASS
„Społem” dot. niepodejmowania uchwał w sprawie budowy supermarketów o powierzchni sprzedażowej powyżej 400 m2.

Pan Zenon Sawicki - przedstawiciel augustowskich handlowców poinformował, iż opinia, wypracowana przez Komisję do spraw
Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM, jest zadowalająca.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta zapytał kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem opinii wypracowanej przez
Komisję do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Rada
Miasta Augustów przyjęła w/w opinię jednomyślnie 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 8

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta powiedział, iż Rada Miasta przystąpi obecnie do realizacji pkt. 8, w którym
przewidywane jest przedstawienie informacji o przebiegu Walnych Zgromadzeń Spółek Gminnych. Udzielił głosu na powyższy temat Panu Leszkowi
Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta złożył informację o przebiegu Walnych Zgromadzeń w Spółkach Gminnych, tj. w:

Miejskim Przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej „Giga” sp. z o.o.;

Przedsiębiorstwie Usług Komunalnych „Kodrem” sp. z o.o.;

Przedsiębiorstwie Transportowym „Necko” sp. z o.o.;

Przedsiębiorstwie Usługowo - Handlowym „Sajno” sp. z o.o.;

Wodociągach i Kanalizacjach Miejskich sp. z o.o..

Ad. pkt 9

Odpowiedzi na interpelacje.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta w odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Kazimierza Kożuchowskiego, dotyczącą wyrzucania nieczystości
stałych przez właścicieli posesji prywatnych oraz przez wczasowiczów do kontenerów dzierżawionych przez Spółdzielnię Mieszkaniową, odpowiedział,
iż na przyszłą sesję Rady Miasta sprawdzi, ile umów zawarto z właścicielami posesji na wywóz nieczystości.

Ad. pkt 10

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie protokół Nr VII/03 z obrad VII sesji Rady
Miasta Augustów z dnia 24 kwietnia 2003 r., który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednomyślnie 12 głosami, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 11

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż otrzymał do wiadomości pismo skierowane przez Wydział Gospodarki
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM do firmy Budimex S.A. w Warszawie o natychmiastowe doprowadzenie do przejezdności dróg w
dzielnicy Wojciech po wykonywanych robotach. Ponadto poinformował o piśmie, które wpłynęło od Wojewody Podlaskiego w sprawie utworzenia
drogowego osobowego przejścia granicznego w Lipszczanach. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem bądź z
zapytaniem.

Pan Radny Zbigniew Borkowski przypomniał, iż zbliża się remont ul. 29 Listopada a nie ma przygotowanego żadnego objazdu. Dobrym rozwiązaniem
tej kwestii byłby łącznik drogi Lipskiej i Sejneńskiej. Jednak, aby umożliwić taki przejazd należy dokonać drobnych napraw na odcinku ok. 50 m tej drogi.
Zgłosił również wniosek, w imieniu ks. Mariana Miklaszewskiego, o uporządkowanie i wyrównanie terenu na ul. Jeziornej tak, aby umożliwić swobodny
dojazd np. autobusu do budynku Fundacji „Cordis”.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta w odpowiedzi na propozycję zorganizowania objazdu powiedział, iż organizując taki objazd bierze się
odpowiedzialność za przygotowanie tzw. bezpiecznej drogi. Odcinek przejazdu, o którym mówi Pan Radny Zbigniew Borkowski jest niebezpieczny i nie
wystarczy wykonanie na nim drobnego remontu. W odpowiedzi na drugi wniosek Pana Radnego stwierdził, iż rozważy możliwość poszerzenia drogi
przy budynku Fundacji „Cordis”, ale docelowym rozwiązaniem będzie jej budowa, która jest na etapie zgłaszania do projektów strukturalnych.

Następnie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta ogłosił kilkuminutową przerwę do godz. 14.00, do czasu rozpoczęcia uroczystej
części VIII sesji Rady Miasta.

Po przerwie, o godz. 14.00, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Augustowa, odbyła się uroczysta część VIII sesji Rady Miasta Augustowa, na której
zostali odznaczeni medalem „Za zasługi dla miasta Augustowa”:

Pan Eugeniusz Franciszek Simson;

Państwo Laura i Janusz Gąsiewscy. Medal odebrała Pani Laura Gąsiewska, w imieniu swoim oraz nieżyjącego męża;

Pan Stanisław Rusek.

Uroczystą część VIII sesji Rady Miasta Augustów otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta. Powitał wszystkich
przybyłych gości i w krótkim wystąpieniu przybliżył zebranym sylwetki odznaczonych.

Następnie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta oraz Kapituły Medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa” wraz z
Panem Leszkiem Cieślikiem - Burmistrzem Miasta wręczyli medale „Za zasługi dla miasta Augustowa”: Pani Laurze Gąsiewskiej; Panu Eugeniuszowi
Franciszkowi Simsonowi oraz Panu Stanisławowi Ruskowi.

Ad. pkt 12

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miasta po wyczerpaniu porządku obrad zamknął obrady VIII sesji Rady Miasta Augustów.

Protokołowała: Przewodniczył:



Protokołowała: Przewodniczył:
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